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Geachte leden van de Tweede Kamer, 
 
Met deze brief wil ik u op de hoogte stellen van de motie ‘Geen Noordtak-variant door de Achterhoek’ 
welke maandag 24 januari jl. door de gehele Achterhoek Raad is ondertekend en unaniem is 
aangenomen. De Achterhoek Raad bestaat uit raadsleden van alle partijen uit de gemeenten Aalten, 
Berkelland, Bronckhorst, Doetinchem, Oost Gelre, Oude IJsselstreek en Winterswijk. 
 
Zoals de Achterhoek Board op 14 januari in een brief aan de minister en sta atssecretaris van 
Infrastructuur en Waterstaat heeft aangegeven, hechten wij er groot belang aan dat het juiste proces 
wordt gevolgd met betrekking tot een onderzoek naar nut en noodzaak van de goederencorridor 
Noordoost Europa. Dat laat onverlet dat wij voor onze regio geen enkele toegevoegde waarde zien voor 
een noordelijke aftakking van de Betuweroute. 
 
Zoals u in de overwegingen van de motie leest, is er in de Achterhoek geen draagvlak voor een 
goederenspoorlijn dwars door de regio. Er is op dit moment vooral nut en noodzaak om met elkaar te 
werken aan een toekomstbestendige regio waar het goed wonen, werken en recreëren is .  
 
Wij vertrouwen op een goede samenwerking en hopen u snel in onze mooie, innovatieve en groene 
Achterhoek te verwelkomen.  
 
Hoogachtend, 
 
Namens de Achterhoek Board, 
 
 
Mark Boumans,        
Voorzitter  
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